
 

VOORDRACHT KANDIDATEN BESTUUR GROENLINKS UTRECHT  

Van Interne kandidatencommissie: Rachel Heijne, Hugo van Halder en Leyla Özay  

Aan Algemene Leden Vergadering van GroenLinks Utrecht 

Datum  28 november 2018 

Betreft Verantwoording gevolgde procedure en voordracht van kandidaten voor het bestuur van 
GroenLinks Utrecht 

 

Op de Algemene Ledenvergadering van GroenLinks dd. 30 mei 2018 is besloten het 
afdelingsreglement aan te passen tbv de wijze waarop nieuwe bestuursleden worden benoemd in 
het bestuur van GroenLinks Utrecht.  
 

Benoeming interne kandidatencommissie 

Als gevolg van de wijziging van het afdelingsreglement is er een interne kandidatencommissie 
ingesteld door het bestuur. De interne kandidatencommissie bestaat uit drie leden, te weten:  
Rachel Heijne, raadslid en oud vice-voorzitter van de afdeling is voorzitter van de interne 
kandidatencommissie.  
Daarnaast zijn er twee leden benoemd te weten:  
Hugo van Halder, vice-voorzitter bestuur GLU 

Leyla Özay, actief lid van GLU en voorheen lid van het bestuur van GLU 

 

Bekendmaking vacatures en werving kandidaten 

Het bestuur van GLU heeft ruim op tijd bekend gemaakt dat er drie vacatures waren in het bestuur. 
Te weten penningmeester, secretaris en de portefeuille werkgroepen was vacant. (In het reglement 
staat dat de vacatures minimaal drie maanden van tevoren bekend gemaakt moeten zijn, de eerste 
externe bekendmaking was al vóór de zomer, dus ruim 5 maanden vóór de ALV).  
De oproep is ná de zomer herhaald. Tevens is een aantal mensen rechtstreeks benaderd om te 
reageren op de vacatures.  
 

Verder verloop van de procedure 

De deadline waarop kandidaten zich konden melden was vóór 1 oktober. 
Op 1 oktober hadden zich vier kandidaten gemeld, zij hadden een motivatie voorzien van CV 
gestuurd aan de kandidatencommissie. 
Op 10 oktober heeft de kandidatencommissie met alle vier de personen gesproken. 
Eén persoon heeft zichzelf teruggetrokken, nadat de kandidatencommissie had aangegeven geen 
aanbeveling te geven.  
 
Eén persoon werd door de kandidatencommissie wel geschikt geacht, maar heeft zich door 
persoonlijke omstandigheden tijdens de procedure teruggetrokken.  
Twee kandidaten zijn door de commissie geschikt gevonden en worden met plezier voorgedragen. In 
bijgevoegd document kunnen jullie de aanbeveling van de kandidatencommissie lezen en stellen de 
kandidaten zichzelf aan jullie voor.  
 

De kandidaten die nu voorgesteld worden aan de ALV hebben allebei één bestuursvergadering 
bijgewoond. Op deze vergadering konden zij kennis maken met het bestuur en het bestuur met hen. 
Dit is van beide kanten positief ervaren, waardoor de kandidatuur van de kandidaten overeind is 
gebleven. 
 

 

https://utrecht.groenlinks.nl/alv/30-mei-2018
https://utrecht.groenlinks.nl/sites/groenlinks.nl/files/downloads/page/afdelingsreglement%20mei%202018.pdf


Toon Holman - Kandidaat Secretaris  

                                                                                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

Hoi! Ik ben Toon, net 21, en heb nu een tussenjaar. 

Mijn GroenLinks-avontuur begon op de verkiezingsavond TK2017 toen ik in Middelburg, waar ik 

studeerde, een groepje gelijkgestemde studenten tegenkwam. Daarvoor was GroenLinks al jaren dé partij 

voor mij die inzag hoe het leven niet altijd even lief is voor iedereen, en dat we daarom des te meer lief 

moeten zijn voor elkaar. 

In een heel internationaal en intellectuele, maar ook besloten bubbel van studenten die zich bezighouden 

met kunstgeschiedenis tot neurowetenschappen (zoals ikzelf), bood GroenLinks mij de kans om me te 

verbinden met Middelburg en zo nu ook met Utrecht. Als digitale mediamanager (DMM), en kandidaat 

raadslid heb ik geholpen om GroenLinks van de kleinste tot de derde partij van de stad te tillen. Na een 

paar maanden enthousiast fractie-assistentschap, was ik echter afgestudeerd en verhuisd, en werd ik hier 

DMM. Toen ik zag dat er gezocht werd naar een secretaris, was ik meteen enthousiast. Niet alleen omdat 

ik denk dat ik wat kan bijdragen, maar ook omdat het voor mij een kans is om ervaring op te doen, want als 

er iets is waar ik dol op ben, is het om meer te leren.  

Daarnaast houd ik mij ook nog bezig met allerlei andere dingen, vooral musicaltheater. Verder word ik blij 

van het helpen van anderen, onderwijzen, en het begrijpen van de wereld om me heen. Ik spendeer dan 

ook veel te veel tijd met het lezen van de krant en kan me uren vermaken op Wikipedia. 

 

Advies Kandidatencommissie  

Toon komt uit Bussum en is 21 jaar. Voor zijn jonge leeftijd heeft Toon al 

aardig wat ervaring opgedaan in de lokale politiek. Toen hij in Middelburg 

studeerde, heeft Toon geprobeerd om een DWARS-afdeling op te zetten 

en studenten meer te betrekken bij de lokale GroenLinks afdeling. 

Momenteel is Toon bij GLU de digitale mediamanager 

Toon is om verschillende redenen geïnteresseerd in deze bestuursfunctie. 

Hij wil relevante ervaring opdoen, zich meer inzetten voor GroenLinks en 

voelt zich thuis in een functie als secretaris. In de dingen die hij 

onderneemt, merkt Toon dat hij plezier heeft in dingen organiseren, orde 

in de chaos te brengen en mensen te helpen. De kandidatencommissie 

denkt dat Toon met zijn gedrevenheid, leergierigheid en sociale instelling 

een goede bijdrage zal leveren aan het bestuur en de afdeling. De 

kandidatencommissie draagt hem dan ook met alle vertrouwen voor aan 

de ALV.  

Toon geeft aan dat hij zich in de eerste instantie voor één jaar kandidaat 

stelt. Hij gaat volgend jaar weer studeren in een nog onbekende stad.  



Ruben van der Mark – Kandidaat Penningmeester  

Mijn naam is Ruben (26) en ik woon zo’n acht jaar in Utrecht. Ik ben geboren in de provincie Groningen 

waar ik ook opgroeide tot ik in deze stad ging studeren. Na mijn studie geschiedenis en literatuur heb 

ik gewerkt in het onderwijs en de culturele sector. Momenteel werk ik bij het Muiderslot en begeleid 

een onderwijsproject in Amsterdam. In mijn vrije tijd sta ik vaak in de keuken of speel bordspellen met 

vrienden. 

Vorig jaar werkte ik in Oekraïne bij een NGO waar we lokale projecten organiseerden rondom Europa. 

Door de positieve invloed van zulke initiatieven op de gemeenschap, begreep ik hoe belangrijk 

activisme en lokale politiek kan zijn. Daarom werd ik terug in Nederland lid van de partij en wilde ook 

actief bijdragen aan de beweging. Ik ben eerst begonnen als vrijwilliger op het Landelijk Bureau waar 

ik e-mails en berichten op social media beantwoord. Omdat de politiek op lokaal niveau steeds meer 

invloed krijgt, wil ik me nu inzetten voor de gemeente Utrecht. Een actief afdelingsbestuur helpt 

initiatieven uit te voeren. 

Als penningmeester vind ik dat dan ook een van mijn belangrijkste taken. Er moet voldoende financiële 

ruimte zijn om nieuwe initiatieven snel te kunnen bewerkstelligen. Een goed idee voor een campagne, 

informatieavond of demonstratie moet uitgevoerd kunnen worden. Daarnaast is het natuurlijk 

belangrijk om de cijfers goed op orde te hebben zodat de kas ook voor de komende jaren rendabel 

blijft. Ik hoop daar in het bestuur een belangrijke bijdrage aan te leveren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Advies Kandidatencommissie  

Ruben is 26 jaar en woont in Utrecht. Ruben heeft op het Landelijk Bureau 
gewerkt als vrijwilliger en heeft deelgenomen aan de GLU Introductie 
Academie. Hierdoor heeft hij een goed beeld gekregen van de partij en is 
enthousiast om de afdeling nog beter te leren kennen.  
 
De Kandidatencommissie ziet in Ruben een uitstekende kandidaat voor de 
functie van penningmeester. Hij heeft al enige ervaring als 
penningmeester, daarnaast zien we in Ruben ook een waardevolle 
aanvulling in het bestuur als geheel. Hij is accuraat, houdt het overzicht 
maar heeft ook oog voor detail en hij beschikt over een goed geheugen. 
Bovendien is Ruben gericht op samenwerken en het ruimte geven aan 
nieuwe ideeën en initiatieven. Deze eigenschappen zag Ruben goed naar 
voren komen als voorzitter van de debatvereniging en toen hij projecten 
beheerde in Oekraïne.  
De kandidatencommissie heeft er vertrouwen in dat Ruben de rol van 
penningmeester binnen het bestuur goed zal vervullen.  

 

 

  


